
  

 
 

Minnesanteckningar Ångermanland Skidtinget - Längd 2017-06-11 
 

1. Välkommen 
Hans Pahlin hälsar välkommen och förklarar tinget öppnat. 

 

2. Arrangörskonferensen 2016 

Säsongen som gått 2016/2017 
Många tävlingar trots lite snö. Några tävlingar flyttades till nytt datum samt till annan 

tävlingsort.  

 

3. Tävlingar      Bilaga 1 

Tävlingsprogram efter ansökningar  
Start i Sollefteå – Norrskogssvängen 

Enda krocken var Molidenrännet och Nätraskidan 17/2.  

Moliden byter datum till 18/2.  

 

Distriktsfinaler: 

 ICA Cupfinal blir VårbyRuschen 24/2 

 Folksam Cupfinal blir Molidenskidan 18/2 

 

DM: 
Hägglunds SK Ski Team 10/2 DM-långlopp 

Nätra SK 17/2 DM-distans 

Vårby IK 24/2 DM-sprint 

Vårby IK 24/2 DM-stafett 

 

4. Kommunstafetten  
Fortfarande anses att det är en bra inskolning inför övriga tävlingar. Roligt för barn som inte 

tävlar på större tävlingar. Fortfarande är det Örnsköldsvik och Sollefteå som är de enda 

”aktiva” kommunerna men Härnösand visar starkt intresse av att delta framöver.  

 

Arrangör: Bondsjöhöjden är tillfrågad igen. Återkommer med beslut. 

Datum: LK får i uppdrag att snarast fastställa ett datum. 

 

5. Utbildningar  
Tävlingsadministration planeras till senhösten. 

SSF utbildningshelg tränare (Umeå 29/9-1/10). 

Unga Ledare planeras till hösten. 

 



6. ICA och Folksam Cup      Bilaga 2 

ICA:  

Vallare: 

Märta Torshage samt Julia Nyström ska tillfrågas. 

Folksam: Kvar blir Jens Boveng samt Sara Lagerskog Eriksson. Ulrik Ulander funderar. 

Vallare:  
 

Uttagningsgrupp: Ledarna + Längdkommittén  

 

Klubbarna uppmanas komma med kandidater till ledareplatserna. Ett önskemål är att vi inte 

byter ut alla ledare samtidigt utan försöker värva in nya för att göra övertagningarna enklare. 

En bra mix av unga och lite äldre vore att föredra. 

 

Budget för både ICA samt Folksam presenterades där man kan se de olika kostnader som 

finns. När man går igenom det hela så ser man att det ett sätt vi kan påverka kostnaderna är att 

vi måste jobba mer aktiv för att öka sponsorintäkterna. 

 

7. ICA/Folksam läger (ÅSF) 
Värna om bredden.  

Födda 2005 och äldre.  

Max 350 kr/person.   

 

- Vårby IK 19-20/8 

-  Bondsjöhöjdens IK någon gång mellan  15-31/10 

 

Kansliet kommer att maila ut till klubbarna för att få in fler förslag till läger.  

 

8. Juniorer och Senior  
Populärt med distriktsstafetten enligt SSF. Ångermanland hade 2 damlag förra säsongen . 

2017/2018 går stafetten i vårt distrikt (Örnsköldsvik) vilket borde öppna upp för fler lag. 

 

Sammanfattning 2016/2017: Finns det ett behov av att inventera aktiviteter för distriktets 

juniorer? Juniorerna i distriktet och då framför allt Sollefteå har haft en otroligt lyckad säsong 

igen. Till säsongen 2017-2018 har 8st. 16-åringar blivit antagna till skidgymnasium! 

Seniorerna i distriktet har även de haft ytterligare en bra säsong! 

 

Juniorer som inte väljer att gå på skidgymnasium hur ska vi ta om hand dessa i distriktet? 

Vad kan ÅSF göra? Gemensamma träningar? Bjuda in dom till de ÅSF läger som arrangeras? 

 

9. Längdkommittén   
LK utvecklar och diskuterar hur vi tillsammans kan göra skidångermanland bättre.  

Medlemmar i kommittén:  

Kvar: Karl-Gunnar Häggkvist, Hans Pahlin och Hans-Åke Dahlqvist.  

Ny: Peter Höglund 

 

För ICA och Folksam medverkar huvudledarna i LK 

 

Behov av nya: Klubbarna uppmanas att komma med kandidater till LK, vi ser gärna 

kvinnliga kandidater för att få det jämnställt. 

 



10. Inkomna skrivelser/Motioner  
Inga skrivelser eller motioner har inkommit. 

 

11. Övriga frågor  
Inga övriga frågor fanns. 

 

12. Avslutning 

Hans Pahlin tackade och förklarade tinget avslutat. 

 

 

 

 

Vid Pennan:     Justeras: 

Hans-Åke Dahlqvist    Hans Pahlin 


